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Amb aquesta acta tanquem 
l’any 2008 pel que fa als acords 
del ple de l’Ajuntament. Caldrà 
esperar al mes de maig per vore 
si podem publicar les actes del 
primer trimestre de 2009 en el 
que s’han dut a terme diversos 
plenaris amb importants acords 
com per exemple l’aprovació 

del pressupost general per al 2009. De moment aquí tenim la de 
novembre de 2008.

ACTA DE LA SESSIÓ  ORDINÀRIA CELEBRADA PER 
L’AJUNTAMENT PLE EN PRIMERA CONVOCATÒRIA, EL 
DIA 27 DE NOVEMBRE DE 2008.

ASSISTENTS:

SR. ALCALDE-PRESIDENT:
EN JACOBO LUIS SALVADOR SERRET 
SRS. REGIDORS:
GRUP JNP:
EN GUSTAVO VIOL ZARAGOZÀ
EN JUAN JOSÉ SALES SALES
SRA. ESTEFANÍA MONTULL RODRIGO
EN HÉCTOR RIPOLLÉS GASCÓ
GRUP POPULAR:
EN MIGUEL ZARAGOZÀ MUÑOZ 
SRA. CRISTINA ORIENT JULIÁN
EN JUAN ZARAGOZÀ JULIÁN
N’ANDRÉS SALES MUÑOZ
SR. SECRETARI-INTERVENTOR:
EN JOSÉ JUAN POZO RIVAS 

Reunits  els senyors que es diu al marge, que suposen la totalitat  
del  Ple,  a fi de celebrar  Sessió  Ordinària  i pública, l’Orde del dia 
de la qual se’ls ha notificat  en  legal forma.  En el Saló de Sessions 
d’este Ajuntament, en primera convocatòria,  sota  la  presidència   
del  Sr. Alcalde, En JACOBO LUIS SALVADOR SERRET, a les 
vint-i-una hores i trenta minuts s’obri la Sessió per a tractar del 
següent:

ORDRE DEL DIA

1r.- APROVACIÓ DE LES ACTES DE LES SESSIONS DE DATA 
11-07-2008 I 24-07-2008.-  Preguntats els presents si aproven 
les actes de les sessions de data set i vint-i- quatre de juliol de dos 
mil vuit, el portaveu del grup popular Sr. Zaragozà Muñoz diu que 
no es procedent, ja que l’enunciat de la convocatòria diu “l’acta 
de la sessió anterior” que és la de trenta de setembre, i no es 
correspon amb els que se l’han entregat.

El portaveu del grup JNP Sr. Viol diu que les actes van grapades 
a la convocatòria, i per tant no hi ha error, i lo millor és aprovar-
les. Que en la del vint-i-quatre de julio hi ha una  errada en la 
transcripció de l’informe del Sr.  Ripollés Gascó de les festes, i 
en el prec quart manque un poc de la resposta del Sr. Alcalde  i 
també en el prec onze, que s’inclouran abans de transcriure-la al 

llibre d’Actes.

Sotmesa a votació, s’aprove amb cinc vots a favor, del Sr. Alcalde 
i el grup JNP,  i el Sr. Zaragozà diu que el grup popular no pot 
votar

2n. ADJUDICACIÓ DEFINITIVA DEL SERVEI DE RECOLLIDA 
I TRANSPORT DE RESIDUS SÒLIDS URBANS.- S’adona al Ple 
del resultat de la licitació per a la concessió del servei de recollida, 
transport i eliminació de residus sòlids urbans, resultat de la qual 
va obtindre major puntuació l’empresa TEMA S.A. i la proposta de 
la taula de contractació es que s’adjudique a Tema S.A.
Sotmesa la proposta a votació, s’acorda per cinc vots a favor, del 
Sr. Alcalde i el grup JNP,  i quatre abstencions del grup popular.

1/ Adjudicar el servei de recollida, transport i eliminació de residus 
sòlids urbans a l’empresa TETMA S.A..
2/ Delegar en TETMA S.A. per a la facturació a Ecoembes  del 
cost de la recollida de selectius.
3/ Autoritzar al Sr. Alcalde per a la signatura de quants documents 
fos necessari per a l’execució d’este acord.

El Sr. Zaragozà Muñoz  diu que saben que és un servei necessari 
però no poden votar a favor perquè des del primer moment el  
grup popular ha estat en contra de les taxes aprovades pel grup 
JNP. Que tots estan patint ser el poble més car i sol·liciten que es 
fraccione la quota com hi ha fet a altres ajuntaments. Ja que quan 
van demanar el fraccionament se’ls va dir que això no era legal;  
però l’ajuntament de Castelló el farà per al pròxim exercici. I que 
continua dient que les Coves és el poble més car de la província. 
Que ara és el moment oportú per a adherir-se al conveni amb la 
Diputació.

El Sr. Alcalde diu que l’adjudicació no te res a veure amb les 
taxes, i el fraccionament ara no és pot fer perquè cal modificar 
l’ordenança. En quant a si les Coves és el més car, els altres 
pobles s’estan posant al dia i amb preus pareguts. Que el conveni 
amb la Diputació s’ha demanat i ara si han contestat, no van fer-
ho la vegada anterior, i ‘intentarà signar. Que el transport fins ara 
es pagaven  noranta euros per Tm i ara es pagaran vuitanta, fins 
que funcione la planta de Cervera, i llavors serà més car, ja que es 
preveu que coste cent deu euros per Tm.

  
3r.- APROVACIÓ D’EXPEDIENT 23/2008 DE MODIFICACIÓ 
DE CRÈDITS.- S’adona de l’expedient de referència, que s’incoa 
per Decret de l’alcaldia, i vistos els informes d’Intervenció i de 
la Comissió d’Hisenda que acrediten i justifiquen els requisits 
legalment exigits.

Sotmès l’assumpte a votació per cinc vots a favor, del Sr. Alcalde i 
el grup JNP, i quatre vots negatius del grup popular, s’acorda:

1r.- Aprovar l’expedient de Modificació de Crèdits que es tracta en 
els termes i pels imports en què apareix  redactat en la proposta 
de l’Alcaldia i segons el detall següent:

      I.  PROCEDÈNCIA DELS FONS

Segons l’informe emès per la Intervenció i basant-se en el detall 
contingut en ell, els mitjans de què es disposa per a finançar esta 


